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ورزش

بایرن  مونیخ دور تازه مسـابقات بوندس لیگا را بسـیار عالی 

آغـاز کـرده اسـت و به نظر می رسـد تصمیـم دارد خیلی زود 

قهرمانـی خـود در ایـن فصـل را قطعـی کنـد. باواریایی هـا 

کـه فصـل را بـا نیکـو کواچ بـد آغاز کردند، حالا با سـرمربی 

جدیـد خـود روزهـای خوبـی را سـپری می کننـد و نتایـج 

درخشـان هانسـی فلیـک کـه ابتـدا قـرار بـود مربـی موقت 

بایـرن باشـد، باعث شـد مدیران باشـگاه خیلـی زود به این 

نتیجـه برسـند کـه او گزینه مناسـبی بـرای هدایت این تیم 

اسـت. فلیـک حـالا بـا دائمی شـدن قـراردادش بـا خیالی 

راحت تـر روی نیمکـت بایـرن می نشـیند و پس از برتری در 

دیدار حسـاس مقابل دورتموند شـانس قهرمانی تیمش را 

تـا حـد زیـادی بالا برده اسـت. آنهـا روز شـنبه در مصاف با 

فورتونـا دوسـلدورف بـا 5 گل بـه برتـری رسـیدند تـا فاصله 

خـود بـا رقبـا را حفـظ کننـد و حـالا بـه 9 امتیـاز دیگـر از 5 

بـازی باقی مانـده خـود نیـاز دارنـد تـا از عنـوان قهرمانـی 

خـود دفـاع کنند.

    درخشان در دفاع و حمله

بایرنی ها خیلی زود به این نتیجه رســـیدند که کواچ گزینه 

مناســـبی برای نیمکت این تیم نیســـت. نتایج ضعیف او 

باعث شد تیم از صدر جدول فاصله بگیرد و ادامه این روند 

می توانست حتی کسب سهمیه لیگ قهرمانان را برای آنها 

دشوار کند. شکســـت تحقیرآمیز 5 بر یک برابر آینتراخت 

فرانکفورت تیر خلاصی برای کواچ بود و باشـــگاه به سرعت 

تصمیـــم به قطع همکاری با او گرفت. در میانه های فصل 

یافتن مربی خوبی که در باشـــگاهی مشغول کار نباشد، 

چندان آسان نیست و به همین دلیل بایرن تصمیم گرفت 

موقتا فلیک را به عنوان جانشـــین کواچ معرفی کند. این 

مربی 55ســـاله هم جواب اعتماد مدیران را با کسب چهار 

برد پیاپی ازجمله برتـــری 4 بر صفر برابر دورتموند، رقیب 

اصلی آنها در بوندس لیگا داد. دو شکست متوالی مقابل 

بایرلورکوزن و مونشـــن گلادباخ تنها نقطه ضعیف کارنامه 

فلیک در این فصل بوده و البته او پس از آن و در 19 بازی 

اخیر در تمام رقابت ها ازجمله جام حذفی و لیگ قهرمانان 

تیمش را بدون باخت نگه داشـــته است. همین روند عالی 

تیم را به صدر جدول بوندس لیگا و نیمه  نهایی جام حذفی 

رسانده و در لیگ قهرمانان نیز با توجه به برتری 3 بر صفر 

در زمین چلسی در دیدار رفت، کار سختی برای صعود به 

یک چهارم نهایی این تورنمنت نخواهد داشت.

فلیـک پـس از برتری روز شـنبه تیمش برابر دوسـلدورف به 

آمار 22 برد در 25 بازی ابتدایی خود دست یافت و حتی 

رکورد پپ گواردیولا )21 برد از 25 بازی( در این باشگاه را 

نیـز جابه جـا کـرد تـا عملکـردی فوق العاده از خـود به جای 

بگـذارد. تیـم او در فـاز هجومی آماری عالی دارد و به لطف 

درخشـش روبـرت لواندوفسـکی در خـط حملـه توانسـته 

پیروزی هـای پرگلـی را تجربه کند. در این شـرایط می توان 

آنهـا را یکـی از آماده تریـن تیم هـای این فصـل فوتبال اروپا 

دانسـت و بـا توجـه بـه اینکـه تمرینـات و مسـابقات خـود 

را پـس از بحـران کرونـا زودتـر از سـایر مدعیـان در دیگـر 

کشـورهای اروپایـی آغـاز کرده انـد شـرایط بهتـری بـرای 

موفقیـت در لیـگ قهرمانـان اروپـا نیـز خواهند داشـت. او 

همچنین خط دفاعی بایرن را نیز به شرایط خوبی رسانده 

و ایـن تیـم بـه نسـبت ابتـدای فصـل موقعیت هـای گلزنی 

کمتـری در اختیـار رقبـا قـرار می دهـد. 15 کلین شـیت و 

خـوردن تنهـا 16 گل در مدتـی کـه او روی نیمکـت بایـرن 

نشسـته، نشـان می دهـد فلیـک توانسـته تـوازن خوبـی 

در تیمـش ایجـاد کنـد. ایـن مربـی البتـه اذعـان می کنـد 

کـه بـه رکوردهـا و آمـار چنـدان توجهـی نـدارد و اولویـت او 

موفقیـت بایرن مونیـخ و قهرمانـی در مسـابقاتی اسـت کـه 

در آن حضـور دارد: »در شـرایط فعلـی تمایلـی ندارم ذهنم 

را بـا رکوردشـکنی و همچنیـن اعـداد و ارقامـی کـه ارائـه 

می شـود، مشـغول کنـم. در بایرن مونیـخ همیشـه اولیـن 

هـدف، قهرمانـی تیـم بوده و ما هـم درحال حاضر به دنبال 

رسـیدن بـه همیـن هدف هسـتیم. تنها چندهفتـه تا پایان 

مسـابقات باقـی مانـده و نبایـد تمرکـز خـود را از دسـت 

بدهیـم. در دو مسـابقه اخیـر دو بـرد خـوب برابـر دورتموند 

و دوسـلدورف به دسـت آوردیـم و بایـد همیـن رونـد را در 

دیدارهـای بعـدی نیـز ادامـه دهیم.«

    احیای مولر، اعتماد به جوانان

یکــی دیگــر از کارهــای مهــم او در بایــرن احیــای 

ســتاره های افول کــرده ازجملــه تومــاس مولــر اســت. 

ــر  ــی کمت ــابق آلمان ــوش س ــن ملی پ ــواچ، ای در دوران ک

فرصــت بــازی در ترکیــب اصلــی را پیــدا می کــرد و اکثــرا 

ــه  ــاره ب ــک او دوب ــدن فلی ــا آم ــا ب ــود، ام ــین ب نیمکت نش

روزهــای اوج برگشــته و در 18 بــازی تیمــش از ابتــدا بــه 

میــدان رفتــه اســت. او حــالا بــا 9 گل زده و 17 پــاس گل 

بعــد از ســرژ گنابــری و روبــرت لواندوفســکی، در رده ســوم 

خطرناک تریــن بازیکنــان هجومــی تیــم قــرار دارد. یواخیم 

لــوو، ســرمربی تیــم ملــی آلمــان در ابتــدای فصــل اعــلام 

کــرد کــه دیگــر او را بــه تیــم ملــی دعــوت نخواهــد کــرد، 

ــته،  ــای گذاش ــل به ج ــن فص ــه او در ای ــاری ک ــا آم ــا ب ام

بعیــد اســت لــوو بتوانــد مــدت زیــادی روی تصمیــم خــود 

بمانــد و احتمــالا مجبــور خواهــد شــد دوبــاره ایــن ســتاره 

ــه تیــم ملــی برگردانــد. 30 ســاله را ب

فلیک همچنین اعتقاد زیادی به استفاده از استعدادهای 

جوان دارد و توانســـته ستاره های آینده داری را به فوتبال 

آلمان معرفی کند. بی شک آلفونسو دیویس معروف ترین 

آنهاســـت که در پست دفاع چپ نمایشـــی عالی داشته 

اســـت. فلیک پس از مصدومیت طولانی مدت نیکولاس 

زوله و لوکاس هرناندز، دو مدافع میانی خود تصمیم گرفت 

داویـــد آلابا را به مرکز دفاع منتقل کرده و دیویس جوان را 

جایگزین او کند. این مدافع 19ســـاله نیز به خوبی پاسخ 

اعتماد سرمربی خود را داد و حالا تصور بایرن مونیخ بدون 

او بســـیار دشوار است. ســـرعت بالا و عملکرد خوبش در 

دفاع و حمله باعث شـــده جایگاه ثابتی در ترکیب اصلی 

پیدا کند. جاشـــوا زیرکزی نیز دیگر بازیکنی است که در 

غیاب لواندوفسکی در خط حمله می تواند تاثیرگذار باشد 

و تاکنون در دو مسابقه ای که به عنوان بازیکن تعویضی وارد 

زمین شده، توانسته گلزنی کند.

او در همیــن دیــدار آخــر تیمــش نیــز بــه میشــائیل 

کویســانس، دیگــر بازیکــن جــوان تیمــش میــدان داد تــا 

نشــان دهــد اعتقــاد زیادی بــه جوان هــا دارد. در این دیدار 

بــا مصدومیــت لــوکاس هرنانــدز بــه نظــر می رســید او در 

بیــن دو نیمــه از بیــن جــروم بواتنــگ یا خــاوی مارتینز یکی 

را به جــای ایــن مدافــع وســط راهــی میــدان می کنــد، امــا 

فلیــک تصمیــم دیگــری گرفــت و با انتقال جاشــوا کیمیش 

ــای او  ــانس را به ج ــاع، کویس ــط دف ــه خ ــی ب ــط میان از خ

ــاره  ــرد. او درب ــه ک ــش اضاف ــای تیم ــع هافبک ه ــه جم ب

ایــن تصمیمــش می گویــد: »ایــن جایــزه تمرینــات خــوب 

ــد  ــود. او رون ــر ب ــای اخی ــوان در هفته ه ــن ج ــن بازیک ای

پیشــرفت بســیار خوبــی داشــته و در چنــد هفتــه گذشــته 

بســیار خــوب تمریــن کــرده بــود. به همین دلیــل تصمیــم 

گرفتــم او را بــه زمیــن بفرســتم.«

مونیخی هـــا در دو بـــازی بعدی خـــود در لیگ به مصاف 

بایرلورکوزن و مونشن گلادباخ خواهند رفت که دیدارهای 

بســـیار سختی برایشـــان خواهد بود. شکست برابر هر دو 

حریف در دیدار رفت و البته رقابت آنها برای کسب سهمیه 

لیگ قهرمانان باعث شـــده شـــاگردان فلیک کار سختی 

برای قطعی کردن زودهنگام ســـی امین قهرمانی شان در 

بوندس لیگا داشته باشند.

فلیک 
یخ   سازی در مسیر تار

برخورداری: فکر نمی کردم
در لالیگا چنین آماری داشته باشم

سعید برخورداری، دروازه بان تیم ملی هندبال در گفت وگو با ایسنا 

ع کرونا لیگ  درمورد اتمام لیگ هندبال اسپانیا گفت: »بعد از شیو

تمام شد و بارسلونا قهرمان این دوره معرفی شد. رده بندی سایر تیم ها 

هم طبق نتایج آخرین هفته مشخص شد. تیم ما یعنی گوادالاراخا در 

رده هفتم ایستاد. این بهترین نتیجه تیم ما در تاریخ لالیگا بوده است.«  

وی درخصوص حضورش بین 10 دروازه بان برتر لیگ اسپانیا گفت: 

»نهمین دروازه بان به لحاظ تعداد سیو و دومین به لحاظ درصد سیو 

معرفی شدم. دومین سال حضور به عنوان لژیونر را پشت سر گذاشتم. سال 

گذشته یک سطح پایین تر بازی کردم و امسال در لالیگا بودم. شرایطم دراین 

سال از آنچه فکرش را می کردم خیلی بهتر شد. فکر نمی کردم این آمار و این 

عملکرد را داشته باشم.«  دروازه بان تیم ملی هندبال درخصوص پیشنهاد های 

فصل آینده اش گفت: »برای دو فصل با تیم گوادالاراخا قرارداد دارم اما چندتا 

پیشنهاد داشتم که روی آنها فکر می کنم. باید با باشگاه درمورد رقم قرارداد 

فصل آینده مذاکره کنم. پیشنهادهای اصلی من از تیم دوم لالیگای اسپانیا، 

یکی از تیم های بوندسلیگا و تیم های قطری است. اکنون با باشگاه روی رقم 

قرارداد مذاکره می کنیم. هر تیمی که به نفع آینده ام باشد را انتخاب خواهم 

کرد. تمرینات مان از اول جولای )10 تیرماه( شروع خواهد شد. فعلا چیزی 

که به ما اعلام کرده اند همین است اما ممکن است به خاطر کرونا شرایط تغییر 

کند ولی تاریخ دقیق هنوز مشخص نیست.«

بازگشت رئیس بازنشسته به جودو
آرش میراسماعیلی، رئیس فدراسیون جودو در حکمی محمد درخشان، 

رئیس سابق این فدراسیون را به عنوان مشاور خود و رئیس شورای راهبردی 

این فدراسیون منصوب کرد. محمد درخشان در آذرماه 97 به دلیل بازنشسته 

بودن از ریاست فدراسیون جودو استعفا کرد.

جلسه دبیر با بنا و محمدی
جلسه رئیس فدراسیون کشتی با سرمربیان تیم های ملی به منظور بررسی طرح 

چرخه انتخابی تیم های ملی کشتی برگزار شد. علیرضا دبیر روز شنبه جلسه ای 

را با غلامرضا محمدی، سرمربی تیم ملی کشتی آزاد درمورد طرح چرخه انتخابی 

تیم های ملی برگزار کرد. براین اساس محمد بنا، سرمربی تیم ملی کشتی فرنگی 

نیز دیروز در جلسه ای با علیرضا دبیر به منظور بررسی طرح چرخه انتخابی تیم 

ملی حضور یافت. مسئولان انستیتو کشتی نیز دراین جلسه حضور داشتند.

استعفای نایب رئیس بانوان وزنه برداری
بهار بهرامی، نایب رئیس بانوان فدراسیون وزنه برداری تصمیم گرفت از سمت 

خود استعفا دهد. فدراسیون وزنه برداری از زمانی که وزنه برداری بانوان را فعال 

کرده است، دو نایب رئیس داشته که ریحانه طریقت برکنار شد و بهرامی هم 

استعفا داد. همچنین حمیدرضا فدوی، رئیس هیات وزنه برداری اصفهان از 

سمت خود کناره گیری کرد. پیش از این انتقادات زیادی نسبت به عملکرد 

فدوی شده بود و قرار است سرپرست به زودی معرفی شود.

منهای فوتبال

سیامک خاجی
  روزنامه نگار

  گفت وگو

تیمکاراتهدانشـــگاهآزاداســـامیبدونشکیکیاز

بهترینهایســـوپرلیگکاراتهایراناست؛تیمیکه

تاکنونباستارههایدرخشـــانخودموفقبهکسب

پنجدورهعنوانقهرمانیدرمسابقاتلیگایرانشده

است.یکیازافتخاراتتیمدانشگاهآزاداسامیاین

استکهســـهدورهپیاپیموفقشدهجامقهرمانیرا

بالایســـرببردوتنهاتیمســـوپرلیگیایراناستکه

موفقشـــده،هتتریککند؛بههمیندلیلیکجام

ویژهازسویمسئولانسازمانلیگفدراسیونکاراته

بهاینتیماهداشدهاست.شاگرداناحمدصافی،طی

اینســـالهانشاندادهاندکههمیشهجزءبهترینها

هســـتند،حالانیزبیشترینالمپینهایکاراتهایران،

جزءســـرمایههایتیمدانشگاهآزاداسامیمحسوب

میشوندکههمنمایندهکاراتهایراندرتوکیوخواهند

بودوهمبهعنواننمایندهتیمدانشگاهآزاداسامیپای

درتاتامیتوکیوخواهندگذاشت.بهبهانهموفقیتهای

تیمدانشگاهآزاداسامیطیچندسالگذشتهوبالا

بودنشانسکسبعنوانقهرمانیدرسوپرلیگکاراته

درسال۹۹بهسراغسرمربیموفقتیمکاراتهدانشگاه

آزاداسامیرفتیم.گفتوگوی»فرهیختگان«بااحمد

صافیرادرادامهمیخوانید.

از انتخاب امیرعباس لشگری به عنوان رئیس مرکز ورزش 
و تربیت بدنی دانشگاه آزاد اسلامی شروع کنیم. 

اول از گزینش خوب و هوشـــمندانه و درست مسئولان در 

رابطه با انتخاب لشـــگری به عنوان مسئول ورزش دانشگاه 

آزاد اســـلامی تشکر می کنم. او اشـــراف کاملی به ورزش 

کشـــور در بعد علمی و تجربـــی دارد و به خاطر کارکردن با 

فدراســـیون های مختلف و ورزش دانشـــگاه آزاد اسلامی و 

ورزش علوم پزشـــکی، فردی آگاه و توانمند اســـت، ضمن 

خسته نباشید به مسئولان قبلی فکر می کنم دریچه جدیدی 

از موفقیت های بهتر با توجه به حسن رفتار، توانایی علمی 

و تجربه بالا در ورزش کشور برای دانشگاه رقم خواهد خورد 

تـــا بزرگ ترین مرکز علمی و باشـــگاهی ورزش ایران بتواند 

موفقیت خود را دو چندان کند. خوشـــبختانه دانشگاه آزاد 

اسلامی سیستم و روال خوبی از ابتدا داشته و هر مسئولی که 

آمده، سعی کرده این سیستم را توسعه و گسترش دهد. خیلی 

خوشحالیم بعد از اینکه شورای ورزش دانشگاه با مسئولیت 

علی نژاد تشکیل شد دید بازتری برای عملی شدن ایده های 

بهتر و اصولی تر در ورزشگاه آزاد حاکم شده و حالا دانشگاه 

آزاد اسلامی با تنوع رشته های مختلف و یک عملکرد سالم 

و شـــفاف می تواند الگوی خوبی برای ورزش کشور باشد و 

نمونه اش این است که در حدود 20 رشته در بخش مردان 

و بانوان همیشـــه در فعالیت های باشگاهی و بیش از 400 

واحد دانشـــگاهی و ورزش دانشـــگاهی فعال بوده است. 

به هرحال بنده به خاطر اینکه چندین سال مسئول انجمن 

ورزش کاراته دانشگاه آزاد اسلامی بودم و قبلا در واحد سما، 

رئیس ورزش دانشگاه سما بودم، شاهد رشد و تعالی خوبی 

در ورزش دانشگاه آزاد اسلامی بودیم. 

   

اوضاع کاراته چطور است؟ 
مســـاله این اســـت که ما منتظر عادی شـــدن مســـائل و 

پروتکل های بهداشـــتی هستیم که نه تنها در عرصه ورزش 

در اقتصاد و همه مسائلی که جامعه می تواند درواقع شرایط 

بهتری را کسب کند، امیدواریم که هرچه زودتر همه شرایط 

عادی شود. ورزش هم یکی از پدیده هایی است که مستثنی 

نیست و امیدواریم که از این معضل بزرگ به نام ویروس کرونا، 

رهایی پیدا کنیم و برگردیم به شـــرایط عادی مثل گذشته و 

کاراته هم دوباره در مسیر قهرمانی حرکت کند. 

ارتباط شما با کاراته کاهای تیم دانشگاه آزاد اسلامی در حال 
حاضر به خاطر تعطیلی سوپر لیگ چطور است؟

چون حرفه من کاراته است و در تمام برنامه های بین المللی 

کاراته و داخلی حضور داشـــته ام، یک دید خوب و شناخت 

خوبی از بچه های تیم دارم. خوشـــبختانه حالا می توانیم 

افتخـــار کنیم که وجـــود افرادی مثل کاپیتـــان ذبیح الله 

پورشیب، سجاد گنج زاده و بهمن عسگری  نوید این را می دهد 

که درصورت برگزاری المپیک، دانشگاه آزاد اسلامی بیشترین 

ســـهم را در این بخش دارد. از طرفی دیگر جوانان دیگری 

که قهرمانان دانشـــگاه آزاد اسلامی بودند طی سال های 

گذشـــته در قالب واحدهای دانشـــگاهی حالا می روند تا 

تبدیل به چهره های خوبی شوند. بازیکنان قدیمی تر مثل 

مهدی ســـلطانی، سامان حیدری و مابقی نفرات را زیر نظر 

داریـــم. از طرفی دیگر ارتبـــاط خوبی که با کادرفنی داریم 

باعث شـــده تا در جریان ریز و درشت فعالیت آنها باشیم. با 

شهرجردی که بخش کاتا را کنترل می کند، مرتب در ارتباط 

هستیم. از طرفی دیگر هم جوان ترهای تیم و قدیمی ترهای 

تیم تمرینات انفـــرادی خود را انجام می دهند و ما هم یک 

نظـــارت واقعی از دور و نزدیک داریم تـــا بتوانیم درصورت 

برگزاری فینال سوپرلیگ آماده باشیم، ما پر افتخارترین تیم 

کاراته سوپر لیگ ایران هستیم و سعی می کنیم تا با کسب 

یک قهرمانی دیگر به رکوردمان اضافه کنیم. دانشگاه آزاد 

اسلامی پنج دوره قهرمان سوپر لیگ شده است، ما سه دوره 

متوالی قهرمان شدیم و به خاطر این موفقیت جام ویژه ای به 

تیم دانشگاه آزاد اسلامی تعلق گرفت. 

 امسال هم شانس بسیار زیادی برای کسب جام قهرمانی 
در مسابقات سوپر لیگ کاراته دارید. 

خدا را شـــکر، طبق تاکیدی که اصول و چارچوب دانشگاه 

آزاد اسلامی داشته، ترکیب تیم ما بیشتر بچه های دانشگاه 

آزاد اســـلامی و فارغ التحصیل های دانشگاه آزاد اسلامی 

هستند. با اینکه ما در بخش کاتا و در سه وزن صدر رنکینگ 

سوپر لیگ سال 98 هستیم، فکر می کنم چه مسابقه برگزار 

شود و چه مســـابقه برگزار نشود، قطعا یکی از شانس های 

بالای 90 درصد کسب عنوان قهرمانی، دانشگاه آزاد اسلامی 

است. البته دانشگاه آزاد در بخش دختران هم عملکرد خوبی 

داشـــته است. ضمن اینکه این موضوع هم به تیم پر ریشه 

دانشگاه آزاد اسلامی بازمی گردد که مسئولان باشگاهی هم 

عملکرد خوبی از این تیم باشگاهی داشته اند. 

پس یکی از فاکتورهای موفقیت تیم کاراته دانشگاه آزاد 
اسلامی، همدلی کل مجموعه بوده است. 

بله، در دوره قبل در جام باشگاه های آسیا، تیم دانشگاه آزاد 

اسلامی موفق بوده، در مسابقات دانشجویان آسیا دانشگاه 

آزاد اسلامی نماینده ایران بود که موفقیت های خیلی خوبی 

حاصل شد. در بخش کومیته اول شدیم، درمجموع بعد از 

ژاپـــن، ما در ماکائو دوم شـــدیم. فکر می کنم به لطف خدا 

همه چیز خوب پیش می رود. 

صافیدرگفتوگوبا»فرهیختگان«:دنبالقهرمانیششمدرسوپرلیگهستیم

کاراته دانشگاه آزاد اسلامی بیشترین سهم را در المپیک دارد

حسن صفوی
  روزنامه نگار

@ f a r h i k h t e g a n d a i l y

لواندوفسکیدرگفتوگوباکیکر:

رئال مادرید گزینه خوبی است

ستاره 31ساله تیم فوتبال بایرن مونیخ 

آلمان در گفت وگو با نشریه کیکر برای 

حضور در رئال مادرید ابراز تمایل کرد. 

متن این گفت وگو را درادامه بخوانید.

شایعهمذاکرهرئالمادریدباشماهنوزتاییدنشده،بهترینمرجع

خودشماهستید.

 تایید یا تکذیب آن به عهده مدیر برنامه های من است. من به عنوان یک بازیکن 

فوتبال در خدمت باشگاه خود هستم و حق ندارم به این چیزها بپردازم. وظیفه 

من این است که پایبند به قرارداد باشم و تمام تمرکز خود را روی وظیفه خود 

بگذارم اما مدیر برنامه های من با رئال مادرید همچنین دو یا سه باشگاه دیگر 

درحال مذاکره بوده و هست. رئال مادرید گزینه خوبی است و البته در این 

شرایط مشکل من پول نیست و دوست دارم یک پایان باشکوه و خوب در فوتبال 

حرفه ای خود داشته باشم. اگر در لباس بایرن مونیخ به این پایان باشکوه برسند 

بیشتر خوشحال خواهم شد اما باید شرایط را بررسی کنم و بهترین انتخاب را 

داشته باشم. 

آیارقمپیشنهادیهمان۲۰میلیونیوروخواهدبود؟

بله این را شنیده ام و تکذیب نمی کنم. اما تاکید می کنم که برایم اهمیتی ندارد. 

رئال مادرید پیشنهاد خوبی داده البته این رقم چند سال پیش می توانست پنج برابر 

باشد اما اکنون باید واقع بین باشند و بهترین تصمیم را در بهترین زمان بگیرم. 

هوادارانرئالمادریدسال۲۰۱۲ولیگقهرمانانرافراموشنمیکنند!

بله در آن سال چهار بار به رئال مادرید گل زدم اما این دلیل نمی شود که دشمن 

مادرید باشم. من به مادرید پیغام دادم و آنها پیغام را دریافت کردند، از آن روز 

تاکنون تاخیر زیادی داشته اند اما من هم بازیکن صبوری هستم. 

ارتباطشمابازیدانچگونهاست؟

ارتباطی که باید بین یک بازیکن حرفه ای و یک مربی حرفه ای 

درجریان باشد، من نگران شاگردی کردن نزد زیدان نیستم. او 

مربی بزرگی است و البته همزمان برای همه بازیکنان 

یک دوست بسیار خوب و حرفه ای، کسی از آینده 

خبر ندارد و شاید در آینده شاگرد او باشم اما 

همزمان دوست خوبی برای او خواهم بود. 

دربازیمقابلدورتموندخاطراتچهار

فصلبرایتوزندهشد.

بله، همین طور است، یک بازی عجیب بود. 

130بار برای این تیم بازی کردم و بیشتر از 70 

گل به ثمر رساندم. دورتموند تیم باشخصیت 

و خوبی است و خوشحال هستم که بخشی 

از زندگینامه من با این اسم گره خورده است. 

مصاحبه  روز

بابک سرانی آذر
سرمربیگمنام مترجم

چگونهبایرنمونیخرامتحولکرد


